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l. Proszg o naprawienie schodow przy drodze Krzyha Pomnika Jerzego

Popieiuszkina wloctawskiej zeporze. Od czasu do czasu wafto posprz4tai

ptasie odchody z lawek na alejce prowadz-qcej do pomnika' Ponadto na

parkingu umieisco*ionym nazaporze s4 dwie tablice' jedna wyblakla

calkowicie, druga jest ledwo widocma z logiem Wloclawskiej Informacji

Turystycznej. Warto zadbai o t0 szczeg6lne miejsce tak licznie adwiedzane

przezmieszkalicow nie tylko naszego miasta'

2. Prosz4 o posadowienie tabliczek z nazwami rond, oraz skrzy2owari z wyspq

centrainq we Wloclawku. Jako przyktad podajg brak oznakowania ronda

,,solidarno$ci" na skrzyzowaniu ulic Okrzei, Torufskiej, Wyszynskiego i

Wienieckiej"
3. Proszg o wymiang polamanych ptytek chodnikowych na ulicy Jagieloriskiej,

pomigdry ul..Sw. Antoniego i Chmielnq.

4. Mieszkaticy Srodrnie$cia skariq siE na stan tawek. W pobli2u hali PS$

,,spolem" na Zielonym Rynku, lawki wymagaj4 pomalowania czE*ci

drewnianych. Przed Urzgiem Miasta lawki s4 notorycmie zabrudzone ptasimi

odchodami i wymagajE umYcia.
5. proszE o likwiiacjq f icznycn wybojow w jezdni ulicy lr4ielqciriskiej na odcinku

od ul. Skrajnej do ul. Brzezinowej.
6. Mieszkan.y ri. Zbikowej, prosz4 o.iej ufwardz-enie, oraz poloaenie dywanika

asfaltowego na jej nawierzchni.
7. Proszg o likwidacjg ubytk6w i wybojow w jezdni ulicy Brzezinowej, na

odcinku od ul. Szkolnej do ul. Ko$cielnej-
8. Starsi mieszkarlcy Michelina, oraz osoby niepelnosprawne prosz4 o likwidacjq

dwoch wypiqtrzen chodnika w ulicy Parkowej pomigdzy ul. Ko$cielnq' a ul'

Faralialn4 spowodcwansgo pr?.ez,kr:tzenie pobliskich drzew. llliewielkim

kosztem mozna t4 niedogodno$d usun4i.
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9. Z duiym zaniepokojeniem przyjqtem odpowiedzi pana prezydenta na moje

interpelacje z dnia 19.05.2020, dotyczqce remontu jezdni ulicy Plockiej. Z

odpowiedzi wynika, Le w poprzedniej kadencji rernont duzego odcinka tej

drogi nie byl objEty gwarancj4 wykonawcy. Wobec powyzszego pytam' czy

obecnie remonty dr6g sq objgte gwarancj4 wykonawcy na ewentualnq napraw?

usterek, b4dz wadliwego wykonania zadania.

[r4ieszkaricy miasta korrystajqcy z urokow parku tr okietka s4 zbulwersowani

ymi przez wandali lawkami i o ich naprawienie.

Z powa2aniem

Janssz Dgbcqyrtskiw


